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Boligadministratorerne informerer  

Her følger vores seneste nyhedsbrev, der deles med alle bestyrelsesmedlemmer i 

foreninger i vores administration via ProBo. Nyhedsbrevet kan tillige som oftest fin-

des på vores hjemmeside. Hvis der er spørgsmål og kommentarer til nyhedsbrevet, 

eller hvis noget af eller hele nyhedsbrevet ønskes delt med foreningens beboere, kan 

man som altid henvende sig hos sin sædvanlige kontaktperson hos Boligadministra-

torerne for overbringelse af dette. 

 

Nyhedsbrevets ”redaktion” kan også kontaktes, for eksempel hvis du har ideer til em-

ner i fremtidige nyhedsbreve, eller hvis nyhedsbrevet ønskes modtaget på anden vis. 

Kontakt da Allan Rigelsø via mail til ar@boadm.dk. 

 

 

 

Indhold 

Foreningernes MitID ................................................. 2 

Byfornyelse i København ......................................... 3 

Ny medarbejder hos Boligadministratorerne ............ 4 

   

mailto:ar@boadm.dk


 

17. juni 2022  Side nr. 2 af 4. 

Foreningernes MitID 

De fleste danskere har allerede fået 

det nye MitID, og nu bliver det også tur 

for alle foreninger i vores administra-

tion, til at skifte signaturer til MitID er-

hverv 

 

 

NemID medarbejdersignatur har funge-

ret godt i mange år. Men større krav til 

sikkerhed og et ændret trusselsbillede 

kræver en ny løsning, der giver en 

bedre sikkerhed ved log-in på private 

og offentlige selvbetjeningsløsninger.  

Vi administrerer i dag den enkelte for-

enings digitale identitet, hvilket er nød-

vendigt for at sikre postmodtagelse fra 

det offentlige, for login i de offentlige 

selvbetjeningsløsninger, for sikring af 

foreningens løbende opkrævning med 

meget mere.  

 

Konverteringen søges gennemført for 

alle i løbet af maj måned. 

 

Bestyrelsesmedlemmer i foreninger i 

vores administration vil som en del af 

dette modtage bl.a. fuldmagt for digital 

underskrivelse, da de bliver en forud-

sætning for, at vi kan gennemføre kon-

verteringen.
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Byfornyelse i København 

Den primære byfornyelsespulje i Kø-

benhavns Kommune, er kørt for i år. 

De få der har været heldige at komme 

gennem nåleøjet, får besked fra kom-

munen netop i disse dage. 

 

Men der er stadig puljer at søge, da 

Københavns kommune på mange 

måde ønsker at understøtte, at kom-

munens mange bygninger gøres mere 

bæredygtige.  

 

Solcellepuljen 

Hvis I i jeres forening går og overvejer 

at få solceller på ejendommen, er det 

fra den 1. maj 2023 muligt at søge til-

skud til en rådgiver, der kan undersøge 

om ejendommen er velegnet. 

 

Tilskuddet dækker 50 % af rådgiverud-

giften, dog kan I maksimalt modtage 

15.000 kr. inkl. moms pr. ejendom. 

 

Puljen til energioptimering 

Denne pulje kan give tilskud til mindre 

energirenoveringer i etageboligejen-

domme, der er beliggende i enten om-

rådefornyelser eller udsatte byområder.  

 

Støtten fra puljen kan bruges til mindre 

tiltag som optimering af varmecentra-

ler, merisolering eller installation af sol-

celler. Tilskuddet dækker en tredjedel 

af projektudgifterne – dog ikke mere 

end maksimalt 1 mio. kr. 

 

Ejendommen skal have Energimærke 

D, E-, F- eller G og ligge indenfor en 

områdefornyelse eller i et af de områ-

der, Københavns Kommune har udpe-

get som udsat byområde. 

 

Ansøgningsfristen i denne pulje udlø-

ber den 1. juni 2023.  
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Se mere om de forskellige tilskudspul-

jer i København på denne adresse 

https://byfornyelsespuljer.kk.dk/ 

 

Du er selvfølgelig også velkommen til 

at kontakte jeres kontaktperson hos os 

for at få en snak om hvordan I får gen-

nemført de vedligeholdelsesopgaver 

hhv. renovering af ejendommen, som I 

går og overvejer. 

 

 

 

Ny medarbejder hos Boligadministratorerne 

Lige før årsskiftet stoppede vores regn-

skabsmedarbejder Dorthe Hesselberg 

desværre hos os, da hun søgte nye 

udfordringer uden for vores branche.  

 

Vi ansatte umiddelbart efterfølgende 

Heidi Fromm, som siden er kommet 

rigtig godt ind i stillingen.  

 

Som følge af nyansættelsen vil enkelte 

foreninger komme til at skifte regn-

skabsmedarbejder her hos os. Vi lover, 

at vi gør alt hvad vi kan, for at ingen 

kommer til at mærke den mulige æn-

drede forankring. 

 

Heidi har været forbi ”vores” fantasti-

ske fotograf, og vi kan derfor med 

denne nyhed præsentere hende ved 

”visitkortet” fra vores hjemmeside. 
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